
Prostorska stiska v
zdravstvenem domu
Vič

Zdravstveni dom Vič je postal pravcato
gradbišče. Iz sredstev Samoprispevka II se
gradijo trije dispanzerji. Zaradi nadgrad-
nje je bilo potrebno izseliti 9 ordinacij
splošne medicine, dispanzerza borce, oku-
listično ambulanto in pljučni dispanzer.
Rentgenski oddelek bo po končanih letnih
dopustih izvajal rentgensko diagnostiko
prebavnega trakta v Japljevi ulici, zahva-
ljujoč razumevanju rentgenskega inštituta
KC za potrebe osnovne zdravstvene služ-
be. Vse zgoraj navedene ordinacije so se
preselile v že prej utesnjeni del centralne
stavbe. Tako se je spremenila sejna soba,
pisarne, del ginekološke ordinacije, di-
spanzerja za medicino dela, laboratorija in
patronažne službe v dodatne ordinacije.
Hodniki in stopnišča so postali čakalnice.
Praktično se delo izvaja kot v primeru
elementarne nesreče. Razumljivo je, da
tako delo ni lahko niti za bolnike, niti za
zdravstvene delavce. TOZD je navzlic
vsem težavam organiziral delo vseh ordi-
nacij z namenom, da tudi v času gradnje
ostane čimmanj okrnjeno zdravstveno var-
stvo občanov.

Prostorsko stisko je še povečala sočasna
preselitev zdravniških komisij, ki so do
1. junija 1980 delovale na Miklošičevi ce-
sti v tozde osnovnega zdravstvenega var-
stva. Tako je zdravstveni dom Vič sprejel
še tri zdravnike za delo zdravniških komi-
sij. Trenutno pa so na 14-dnevni praksi
tudi študentje, ki so se odločili za študij ma
Medicinski fakulteti in se mora izvajati v

tozdu. Skratka razmere so takšne, da bi
bilo najbolje, če bi z rokami razmaknili
stene (če bi se dalo), da bi imeli osnovne
življenjske pogoje za izvajanje zdravstve-
nega varstva občanov.

Samo z veliko mero potrpežljivosti,
obojestranskega razumevanja (tudi bolni-
kov) in dobro voljo bo Zdravstveni dom
Vič lahko prebrodil težko prostorsko krizo
y času gradnje, ki bo trajala, kot nam
obljubljajo gradbinci, 4-5 mesecev.

Ostaja nam edina svetla perspektiva, da
bo po končani gradnji in adaptaciji ter z
nabavo nove opreme boljše in da bo
TOZD Vič Rudnik lahko nudil občanom
kvalitetnejše zdravstveno varstvo. Zato
prosimo občane, da razumejo nastale ra-
zmere ter so strpni, ker imajo tudi zdrav-
stveni delavci zelo težke delovne pogoje
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